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Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI: törvény 44(8) bekezdése alapján írásbeli kérdés t
kívánok intézni az Külgazdasági és külügyminiszterhez, mint a tárgyban illetékes vezet őhöz :

Miért nem állapodott meg Magyarország Kormánya a CEU jöv őjéről?

Tisztelt Miniszter úr !

A Central European University május 15-i közleménye szerint „április 13-án magas rangú magyar
tisztviselők küldöttsége látogatta meg a CEU amerikai oktatási helyszínét a New York állambeli Bard
College-ban, és megbeszéléseket tartottak a CEU vezet őségével . A megbeszéléseken New York Állam
Oktatási Hivatalának képvisel ői is részt vettek.” A CEU a találkozót követően leszögezte : biztosak
benne, hogy az intézmény „maradéktalanul teljesíti a lex CEU amerikai oktatási tevékenységet el ő író
feltételét” . Bár kerestük, a kormányzati portálon, sajnos nem találtunk beszámolót err ől a látogatásról .

Ezért az alábbi kérdésekben szeretnénk választ kapni Öntő l :

1. Szeretnénk megtudni, hogy pontosan kik vettek részt ezen a találkozón és mi hangzott el a
CEU jövőjével kapcsolatban .

2. Szeretnénk megtudni, hogy az iskola valóban teljesítette-e a törvényi elő írásokat annak
érdekében, hogy folytathassa működését Budapesten .

3. Szeretnénk megtudni, hogy a CEU New York-i kampusza megfelel-e azoknak a
követelményeknek, amely lehetővé teszi, hogy a Közép-Európai Egyetem amerikai diplomá t
adhasson diákjainak Budapesten .

4. Szeretnénk tovább azt is megtudni, hogy miért nem állapodott meg még mindig a magya r
kormány New York Állammal az iskola zavartalan m űködése érdekében .

5. Miért és meddig húzzák még az id őt, mikorra várható a végleges megállapodás?



A Magyar Liberális Párt nevében arra kérem, mielőbb tájékoztassa a közvéleményt a CEU jövőjével
kapcsolatban . Kérem, tegyen meg mindent a magyar tudományos élet és a fels őoktatás
autonómiájának védelmében! Kérem, amennyiben a CEU megfelel a követelményeknek ,
haladéktalanul állapodjanak meg New York állammal az iskoláról . Ne akadályozzák tovább az
intézményt abban, hogy a 2018-2019-es tanévet is Budapesten kezdhessék meg az oda járó diákok .

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . július 2.
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